
Kor-i-lia 

Årsberetning for 2022 

Aktiviteter 2022  

   
Dato Sted Anledning 

09.mai Blystadlia skole Konsert med Rælingen sanglag 

31.mai Lørenskog sykehjem Konsert 

12.jun Rælingen bygdetun Fjerdingbyfestivalen 

29.sep Øvre Rælingen kirke Innvielse av nytt orgel 

15.okt Tanumstrand Weekenseminar lørdag -søndag 

04.des Fjellhamar kirke 
Julekonsert med Lørenskog mannskor 
2 stk 

13.des Blystadlia skole Luciaoptreden av bassene 

19.des Strømmen kirke Konsert for Rotary kirke 

19.des Il Padrino Juleavslutning  

 

Styret og andre kommiteer bestod av følgende personer vår 2022: 

Leder  Tone Sandum Lindh 

Sekretær Karin Jensen 

Kasserer Randi Brose Versland 

Styremedlem Ester Torill Blikås 

Styremedlem Anne Godem 

 

Dirigent  Anna-Karin Munkejord 

Revisor Knut Skei 

Musikkutvalg Kurth Tviberg, Bjørg Opheim Hurlen, Ragnhild 
Kvalheim 

Arrangementskomite Jorun Dobloug, Anne Karin Svartsund,  

Markedsføringskomite Hanne Solhaug, Marit Johnsrud 

Lotteriansvarlig Kirsti Stenseth 

Oppstillings- og 
innmarsjansvarlig 

Rebecca A. Clemson 

Valgkomite Anne Karin Svartsund, Bjørg Opheim Hurlen 

Digitalisering, MuseScore Terje Marthinsen 

 

Styret og andre komiteer bestod av følgende personer høst 2022 

Leder  Janicke Ringlund 

Sekretær Eva Killi 

Kasserer Randi Brose Versland 

Styremedlem Hege M. Nilsen 

Styremedlem Anne Godem 

 

Dirigent  Anna-Karin Munkejord 



Revisor Knut Skei 

Musikkutvalg Kurth Tviberg, Bjørg Opheim Hurlen,  

Arrangementskomite Jorun Dobloug, Anne Karin Svartsund,  

Markedsføringskomite Trond Munkejord, Marit Johnsrud 

Lotteriansvarlig Kirsti Stenseth 

Oppstillings- og innmarsjansvarlig Rebecca A. Clemson 

Valgkomite Anne Karin Svartsund, Bjørg Opheim Hurlen 

Digitalisering, MuseScore Terje Marthinsen 

 

 

Kommentarer og konklusjon for 2022 

Året 2022 var året da Kor-i-Lia kom i gang etter koronaen med stor glede.  Den 8 februar var 

første felles øvelse da det hadde vært en stigende smittekurve med korona i januar.  Men i 

løpet av året har vi hatt 12 øvelser på vårsemester og 16 øvelser på høstsemester og på 

våren hadde vi 1 medlemsmøte samt årsmøte og høsten gjennomførte vi 2 medlemsmøter.  

Vi har hatt sykdomsperiode hos vår dirigent men det ble løst med at vi fikk Anne Marte 

Slinning som vikar.  Vi ble digitalisert høsten 2022 dvs vi fikk ny hjemmeside invitert av ASF, 

Akershus Sanger Forum! Den er utviklet på en plattform som gir Kor-i-Lia større muligheter 

både på den musikalske og den administrative siden.  Alt av informasjon som korøvelser, 

møter, noter, styringsdokumenter osv. er nå samlet på et sted. Vi hadde en kveld med 

opplæring av medlemmene i koret og systemet ble tatt i bruk veldig raskt.     

Vi var invitert på en En vaaraften med Rælingen sanglag en dag i mai.  Fjerdigbyfestivalen 

var en morsom blåsbortdag med mange hyggelige sangvenner der vi sang bl.annet Thank 

you for the music sammen med flere kor som avslutning.  ØRK, en korfest der alle korene 

fikk lov å vise seg frem, en kveld i september, arrangert av Øvre Rælingen menighet.  

Følgende kor var tilstede: Skøyern, Rælingen seniorkor, Rælingen sanglag, 

Kveldsmessekoret og oss.  

Tur til Tanumstrand, 15-16 oktober der vi hadde sangseminar begge dager samt festmåltid 

på lørdag kveld.  Aktivitet ellers den helgen kan nevnes turgåing, badstue og isbading. 

Vi avsluttet året med å holde 2 julekonserter med Lørenskog mannskor i Fjellhamar kirke og 

en konsert for Rotary i Strømmen kirke.   

Musikkutvalget sine kommentarer: 

Utvalget har hatt tre møter i perioden, hvorav ett har vært med dirigent Anna-Karin. Det 

har i tillegg vært gjennomført saksarbeid via e-post og andre medier musikkutvalget seg 

imellom og mellom musikkutvalg og dirigent. Utvalget har i samarbeid med dirigenten 

valgt ut repertoar etter både egne innspill og innspill fra kormedlemmer, og diskutert 

aktuelle temaer knyttet til repertoar som for eksempel noter vs utenat på konserter, 

tonefølge/ikke tonefølge til sangene, hvem avgjør hvilke sanger vi skal synge, korets 

kapasitet når det gjelder eksempelvis både selve sangene og eventuell 

koreografi.                                                                           

Koret har i perioden startet med å tilgjengeliggjøre notene via vår nye hjemmeside og 

dermed i hovedsak gått bort fra ordningen med å distribuere dem pr. e-post/ved 

utdeling. Dette betyr at hvert enkelt medlem nå selv er ansvarlig for å ha aktuelle noter 

tilgjengelig.                                                                                                                

                                                                 



Både gamle og nye sanger har stått på repertoaret i perioden, og Terje har fortsatt 

arbeidet med å legge inn sangene i MuseScore.        

 

Hege  

 

Pr. 31/12-2022 var vi 38 medlemmer i Kor-i-lia  

 

Jeg vil takke dirigent og korister for å tilføre en fantastisk sangglede og mye gøy hver gang vi 

treffes. 

 

 

Janicke Ringlund     

Leder       

 


